
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. oktober 2019 stillet følgende 

spørgsmål nr. 84 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 84:  

”Ministeren bedes opgøre, hvor meget udgifterne til medicin på de offentlige syge-

huse forventes at stige i år 2020, og hvor stor en andel af det aftalte løft af regioner-

nes økonomi, som indgår i økonomiaftalen for 2020, som prisstigningen vil udgøre.” 

 

Svar: 

 

Det lægges til grund for besvarelsen, at der spørges til udviklingen i såvel priser og 

mængder og dermed til udviklingen i de regionale sygehusmedicinudgifter.  

 

Jeg kan henvise til finansministerens besvarelse til Folketingets Finansudvalg spørgs-

mål nr. 9. vedr. aktstykke nr. 162 af 19. september 2019.  

 

Med venlig hilsen 
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